
Rijeka, 6. studenoga 2024. godine 

 

ZAKLJUČCI 

 

s 1. sjednice Vijeća učenika održane dana 1. listopada 

2024. godine 

 

Prisutni svi predstavnici VU-a iz 14 razrednih odjela.  

 

1. Školska psihologinja pročitala je sažetak  Poslovnika o radu Vijeća učenika.  

2. U drugoj točki dnevnog reda (izbor predsjednika, zamjenika i zapisničara Vijeća 

učenika,  predstavnici svakog razrednog odjela su se predstavili. Nakon toga, predložili 

su tri kandidata: S.V. (3.V1), I.T.. (3. TC) i  N.K. (2.PF). Učenik I.T. dobio je najveći 

broj glasova, ukupno 7 i time postao predsjednik Vijeća učenika za ovu školsku godinu.  

Učenica S. V. dobila je 4 glasa i time postala zamjenica predsjednika Vijeća učenika, 

Učenica N.K. dobila je 3  glasa i time postala zapisničarka ove školske godine. Za ovu 

sjednicu, zapisnik će voditi naša zapisničarka od prošle godine, učenica S.V. iz 3.V2. 

3. Predsjednik Vijeća učenika predstavio je prijedlog programa rada za ovu školsku godinu 

kojeg je napisala školska pedagoginja. Predstavnici Vijeća učenika su jednoglasno 

prihvatili predloženi program rada. 

4.  Predsjednika Vijeća učenika I.T. ostali predstavnici su jednoglasno izabrali da bude naš 

predstavnik u NVUH-e i Vijeću učenika PGŽ-e jer je dosadašnja predstavnica, I.K. 

prošle školske godine završila srednju školu.  

5. Vijeće učenika se složilo da ćemo  i ove godine imati humanitarne akcije. Nastavljamo 

s edukativno – humanitarnim  programom: „Škole za Afriku“. U okviru tog programa, 

učenici zajedno sa svojim razrednicima u „kućice-kasice“ tijekom svakog polugodišta 

skupljaju novčane priloge, a osim toga, u protekle tri školske godine, po dva puta 

godišnje smo imali humanitarnu prodaju kolača i slanih zalogaja u holu naše škole. 

Kolače i slane delicije naprave djelatnici škole i zainteresirani roditelji, a učenici i 

nastavnici daju donacije – dragovoljne priloge za svaki paketić.  Novčane priloge  dijeli 

mo na dva jednaka dijela: jedan za djecu Etiopije, a drugi za djecu ratom obuhvaćene 

Ukrajine. Osim toga, godinama sudjelujemo u Caritasovoj božićnoj akciji. Tu također 

prikupljena sredstva dijelimo na dva dijela: pola Caritasu, a pola učeniku naše škole koji 

je u potrebi.  

6. Pod točkom „Razno“, učenici prvih razreda su podijelili s nama kako su se snašli u 

novoj školi i razgovarali su o dosadašnjim iskustvima s učenicima iz razrednog odjela  

i profesorima.  Predsjednik Vijeća učenika istaknuo je da se djevojke iz njegovog 

razreda žale što na školskim WC-ma na zapadnom krilu škole nedostaju kvake.  

Učenica P.S. M. iz 3.PF razrednog odjela predložila je pedagoginji  da se sljedeći put   

na sjednici Vijeća učenika počastimo slatkišima. Prijedlog smo svi spremno podržali.  

 

Zapisničarka:                                                                              Predsjednik Vijeća učenika: 

______________________                                                        _______________________ 

S.V., 3.V2                                                                                  I. T., 3.TC 

 


